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Från: Lövgren Erik <Erik.Lovgren@ange.se> 
Skickat: den 13 juni 2023 17:00
Till: ulrika mattsson <agardenshast@gmail.com>
Kopia: Bäckman Olof <Olof.Backman@ange.se>
Ämne: SV: Din fråga till Kommunfullmäktige
 
God middag och tack för din fråga.
 
Din fråga var uppe och vände på KF igår. Jag fick uppdraget att svara, för att sedan delge
KF svaret. Därav är kansliets Olof B med i kommunikationen.
 
Det jag hittar i samrådssammanställningen från Östavall är inklistrat nedan.
Ser att båda sidor redovisas vilket i sig inte setts som udda. Jag var inte på plats och kan
därför inte citera vad som sades, men har ingen anledning att misstro redogörelsen.
 
”Denna dokumentation är en tolkning av det material och muntliga synpunkter som
inkommit under det tidiga samrådet under vintern 2022. Deltagarnas åsikter har
sammanställts utan större justeringar och faktagranskning. 
I redogörelsen framgår även en kort beskrivning av deltagande och synpunkter som
inkommit via kommunens E-tjänst under samrådet. Redogörelsen återfinns längst
ned i dokumentet. 
Sex tidiga samrådsträffar genomfördes på orterna; Östavall, Fränsta, Ljungaverk,
Torpshammar, Ånge och Överturingen. Deltagande vid tillfällena var
tjänstepersoner från Samhällsbyggnadsenheten på kommunen och invånare. Under
dessa tillfällen inkom flera viktiga synpunkter som varit en grund för framtagandet
av Ånge kommuns Översiktsplan 2040. Vi vill tacka deltagarna för sitt engagemang
och medverkande under det tidiga samrådet.
--------
Vindkraftsetableringen i anslutning till Östavall var under diskussion. Intressena för
en etablering var delat, rädslan för att etableringarna ska komma att påverka
naturvärden, upplevelsevärden, attraktiviteten som boendeort samt människors
hälsa var något som lyftes. Andra synpunkter inkom även för vindkraftens fördelar
i utvecklingen av lokalsamhället och kommunen. Utvecklingsmöjligheterna som
lyftes var bättre infrastruktur, kollektivtrafikanslutningar samt nyetableringar av
industri.”
 
Med vänliga hälsningar
Erik Lövgren, KSO
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Från: ulrika mattsson [mailto:agardenshast@gmail.com] 
Skickat: den 11 juni 2023 18:25
Till: Lövgren Erik <Erik.Lovgren@ange.se>
Ämne: Re: Din fråga till Kommunfullmäktige
 
Hej! Tyvärr kan jag inte komma, eftersom jag jobbar. Svar mottages gärna via mail.
Vänligen, Ulrika 
 
fre 9 juni 2023 kl. 17:00 skrev Lövgren Erik <Erik.Lovgren@ange.se>:

Hej
 
Avser du komma till KF, eller vill du ha svar här eller via ett samtal?
 
 
Med vänlig hälsning
Erik Lövgren
Kommunstyrelsens Ordförande

Ånge Kommun
Torggatan 10 841 81 Ånge 
Telefon:  073 084 09 80
E-post: erik.lovgren@ange.se
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